
 Meeting verslag Bestuursvergadering – 23/01/2023 
 

 

Aanwezig: Francis Notenboom, Jan Adriaenssens, Jessica Claesen, Stijn Waeijaert, Jul Clonen 

en Johan Wolles 

Verontschuldigd: Axel Annaert 

Afwezig: Roland Bielen 

Verslag : Johan Wolles 

1 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 12/12/2022.  
Er zijn geen bemerkingen op het verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van 12/12/2022. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt kort even de belangrijkste zaken m.b.t. de financiën. 
 
Energiesubsidies  
 
De Vlaamse overheid voorziet voor 3 miljoen euro aan steunmaatregelen voor de clubs  in de vorm 
van energiesubsidies.  
Clubs kunnen voor hun hogere energiefactuur een subsidieaanvraag indienen via de sportfederatie. 
Dit kan enkel voor gas en elektriciteitsrekeningen van 2022 (stavingstukken zijn gestegen 
voorschotfacturen of afrekening facturen). 
 
Volgende clubs hebben reeds een dossier ingestuurd: 

- OSS 
- VHV 

Gaat nog een dossier invullen COP 
 
Financieel overzicht 
 
Het boekhoudkantoor is momenteel nog bezig met de jaarafsluiting van onze boekhouding. Terwijl we 
wachten op de exacte cijfers van het kantoor zal ik met het bestuur de werkbegroting overlopen: 
 
Belangrijkste inkomsten 
 

- Recup andere bijdragen: 1656,00 euro: Facturen werden verstuurd voor wedstrijdtaksen en er 
zijn inkomsten van de sponsors voor het VK indoor 

- De voorgeschoten kosten voor het Be Gold project werden gefactureerd aan de RBA= 
19.850,00 euro 

- Lidgelden werden correct gezet en ¾ lidgelden seizoen 2022-2023 werden overgeboekt 
- Wat betreft de werkingssubsidies heb ik voor 100% de raming van Sport Vlaanderen 

opgenomen in de begroting. 
 
Belangrijkste uitgaven  

- Huur vergaderruimte: 10 euro 
- Huur sportaccommodaties: Huur terrein BK outdoor, huur lokalen voor regiotraining in NVL, 

SSO en WSS. 
- In het kader van de besteding subsidies topsport werd eind 2022 materiaal besteld: laptops 

Wietse en Jul, winterjassen, regenkledij, lens high speed camera en materiaal Beiter. 
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- Er werd een nieuwe sponsorwall gekocht 93 euro 
- Er werd materiaal voor Ianseo gekocht 
- De regiocoaches werden uitbetaald 
 
Momenteel is de balans licht positief (2.342,00 euro). Rekening houdend met het feit dat de 
afrekeningsfactuur van de RBA nog dient ingeboekt te worden zal de eindbalans mogelijks break-
even zijn. 

 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
 
Huidige stand ledenadministratie: 1500 leden. 
 
Dit is een stijging van 99 leden t.o.v. van vorige bestuursvergadering. Zo goed als alle leden komen 
vanuit FCM. 
 
Bijzondere transfer: 
Verdonck Sven was aangesloten voor seizoen 2021-2022 bij de Herderin Leuven. Inmiddels is hij 
verhuisd en wenst hij aan te sluiten bij NVL. Zowel de club NVL als HEL hebben getekend voor akkoord. 
Gaat het bestuur akkoord met de bijzondere transfer? 
 
Beslissing: 
Het bestuur gaat akkoord met de bijzondere transfer van Sven Verdonck. 

 

2 Intern beleid 
  
 

• Ianseo 
 
Al het materiaal is binnen. Er werd een planning opgemaakt voor de uitslagverwerking. 
Voor het VK indoor zullen we deze week bekijken om de wedstrijd al eens te laten proefdraaien. 
 

 
 

• Onderhoud danage doelen 
Op 12 januari werden de doelen nagekeken en hebben Mark en Herman (KSM) nog enkele doelen 

meegenomen ter herstelling. Er zullen 36 doelen ter beschikking zijn en dit kunnen we eventueel nog 

aanvullen met doelen uit de schietstand. 

Voor het onderhoud van de doelen werd afgesproken met KSM dat ze een jaarvergoeding krijgen van 

500 euro. Naast de Danage doelen wenst KSM dit jaar ook de 3D set te gebruiken.  

Beslissing: 
Het bestuur gaat akkoord met de vergoeding van 500 euro op jaarbasis en het gratis gebruik van de 
3D-set. 
 

• Voorbereiding Algemene Vergadering  
Op 18 maart is het de aula reeds bezet. Momenteel  een optie genomen op zaterdag 25 maart (8:00 – 
12:30). 
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Hoeveel mandaten worden er vacant gezet? 
Zijn er specifieke zaken die op de agenda dienen te komen? 
 
Beslissing: 

- Het bestuur beslist om 2 bestuursmandaten vacant te zetten 
- Er wordt een rondvraag uitgestuurd of er bepaalde zaken/thema’s zijn die behandeld kunnen 

worden op de AV. 
 
 

• Klacht ten aanzien van lid BSV 
 

We hebben vanuit de Franse federatie een schrijven/klacht ontvangen m.b.t. agressief gedrag van 

schutter X. Gezien we vorig jaar nog een officiële waarschuwing hebben gericht aan het adres van X, 

heeft dit duidelijk weinig effect gehad…  

Er werd Juridisch advies ingewonnen in de te nemen stappen: 
 
- De heer X horen i.v.m. het voorval in Bondy zodat zijn standpunt overgemaakt kan worden aan het 
Vlaams Sporttribunaal.  
 
- Nadat de heer X  zijn versie van de feiten heeft gegeven, kan er een ordemaatregel genomen 
worden door het bestuur in afwachting van de uitspraak van het Vlaams Sporttribunaal.  
 
- De federatie API kan rechtstreeks op basis van de ingediende klacht vanuit de Franse federatie de 
zaak overmaken aan het Vlaams Sporttribunaal.  
 
Het is dus zaak om eerst X te horen. Dit gesprek kan bv plaatsvinden Herentals gebeurd waarop de 
federatie API en een bestuurslid op aanwezig zijn. 
 
Nadat zijn verklaring is afgelegd kan het bestuur beslissen over het al dan niet nemen van een 
ordemaatregel/doorverwijzing naar het Vlaams Sporttribunaal 
 

3 Beleidsdomeinen 
 

• LA 

- Voorbereiding BK indoor 

▪ Uitnodigingen/affiches worden eerstdaags aangeleverd vanuit het secretariaat. 

▪ Vanuit Vlaamse zijde zijn Peter en Rani van den Bulck en Eric Struyf aangeduid als 

scheidsrechter. Vanuit LFBTA hebben we nog geen aanmelding ontvangen. 

- Voorbereiding VK indoor 

▪ Het Bestuur gaat akkoord met de vooropgestelde doelindeling.  

▪ De verbouwingswerken zijn jammer genoeg niet rond. De zaal zal net zoals vorig jaar enkel 

toegankelijk zijn via de tribune. 

▪ Jessica is momenteel nog bezig met het aanmaken van de Tshirts voor de vrijwilligers (prints 

logos sponsors)  

▪ Voorlopige scheidsrechters: Axel Annaert en Manasses Smets 
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• BK field: 

Er is enige onduidelijkheid m.b.t. de toewijzing van het BK Field.  Dit BK zou georganiseerd worden 

door SHT, maar er is blijkbaar nooit een toewijzing gebeurd van het UC? Bij deze de vraag voor akkoord, 

dat dit goedgekeurd kan worden op het UC. 

 
Beslissing: 
Het bestuur gaat akkoord met de toewijzing van het BK field aan Tongeren. Deze beslissing wordt 
eerstdaags kenbaar gemaakt aan Patrick Wiggeleer zodat dit goedgekeurd kan worden op het UC. 
 
Varia (topsport): 

In het aanvraagdossier Topsport werd de kandidatuur van Charlotte Destrooper opgenomen voor het 

ontwikkelingsprogramma. Gezien haar leeftijd en prestaties werd zij echter niet weerhouden. 

Worden vanuit BSV budgetten vrijgemaakt? 

 

Beslissing: 
Het bestuur voorziet geen extra budget Topsport voor Charlotte. 

 

 

 

Einde vergadering: 22:00 

Datum volgende vergadering: 20/02/2023 

 

 Voorzitter        Secretaris 

 

 

Francis Notenboom      Axel Annaert 

 


